
VS: Spørsmål om endring av reguleringsplan Nausthylla hyttefelt - Hans 

Otto Stjern

Mekkes-Roodbol Petra <petra.roodbol@orland.kommune.no>

on. 29.01.2020 11:10

Til:  Paulsen-Aukan Bitte <bitte.paulsen-aukan@orland.kommune.no>

Fra: siri@kystplan.no [mailto:siri@kystplan.no] 

Sendt: tirsdag 28. januar 2020 15:35

Til: MekkesRoodbol Petra <petra.roodbol@orland.kommune.no>

Emne: Spørsmål om endring av reguleringsplan Nausthylla hyttefelt  Hans Otto Stjern

Hei

Jeg snakket nettopp med Svein Erik Morseth fordi min kollega Grethe hadde vært i møte med ham 

om denne saken.

Jeg skal gi Stjern en pris for arbeid med endring av reguleringsplanen, men ble usikker på hvor 

mye avklaring som er gjort i kommunen vedr. prosess.

1. Krever kommunen planinitiativ og oppstartsmøte, eller har dere avklart at endringen blir 

lagt opp med en enklere prosess fordi «endringene i liten grad vil påvirke 
gjennomføringen av planen for øvrig, ikke går utover hovedrammene i planen, 
og heller ikke berører hensynet til viktige natur- og friluftsområder», jf pbl §12-
14.

2. Hvis det er ok med enklere prosessforslagsstiller/grunneier kan sende planlagt («mindre») 

reguleringsendring til uttalelse til eiere/festere og sektormyndigheter med angitt frist for 

uttalelse?

3. Og deretter sende saken til kommunen til vedtak.

Vennlig hilsen

Siri Vannebo

Prosjektleder/planlegger

Telefon 90648645

cid:image003.png@0
1D58346.E284C8C0

www.kystplan.no [facebook.com/kystplan]facebook.com/kystplan


